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DET  SKER 
I  RØRUP  SOGN 

SEPTEMBER 
 

OKTOBER 
 

NOVEMBER 

RØRUP SOGNEFORENING 

ARRANGERER  KONCERT  I  BORGERHUSET 

FREDAG 

29. 

SEPTEMBER 

KL.19.30 
 

ENTRÈ 

Kr. 150,- 

VAND 

ØL 

VIN 
 

KAN 

KØBES 

"De Gamle Travere " er et lille kopiband, som har eksisteret siden 2011  

med lidt udskiftninger undervejs.   Vi spiller primært rock og popmusik fra 

1960`erne, 70`erne og 80`erne.  Altså alt det bedste fra vores unge dage. 

Mange tror, at vores navn hentyder til os musikere, - det gør det ikke.!!!  

Det hentyder til musikken fra de store orkestre: The Beatles, Elvis, Gasolin`, 

Shu Bi Dua og hvad de ellers hed, dem som vi voksede op med. 

Tilmelding senest 22. september  
til 

Kirsten  23 23 42 31  eller Frode 30 70 13 09   Max: 50  prs. 
 

Beløb bedes indbetalt til konto 6880   1100477 i Totalbanken  

VEL  MØDT  TIL  EN  FESTLIG  OG FORNØJELIG  AFTEN 
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Det sker:        Pedelarbejdet i Grønnemose.      Endnu ! 
Vi pedeller er altid glade for at få ros og anerkendelse for det, vi nu i 10 år  

har udført for at gøre området  lidt kønnere og lidt mere indbydende,  
men : 

Nu har vi konstateret, at der er faldet en del fra som følge af alder og fraflytning. 
Vi er blevet for få til at udføre de opgaver,  som er  
aftalt med kommunen og som vi får et honorar for.  

En del af midlerne bruges til vedligeholdelse og køb af pedelholdets materiel.  
Størstedelen af honoraret tilgår Rørup Sogneforening og indgår i Borgerhuset vedligehold. 

 

Altså: vi har behov for nye frivillige, hvis pedelordningen skal føres videre. 
 

Hvad laver vi  : vedligeholder og forskønner tre områder i Grønnemose, som består af: 
        1. Det rekreative område ved og omkring mosen:  

slår græsset på stierne og det øvrige græsareal,  renser søen, lejlighedsvis rydning af 
mosens bevoksning,  passer frugthave, bålhytte, multibane  og andre anlagte aktiviteter   

såsom minigolf, petanquebane og krolfbane. 
2.Området omkring Tunnelen:  

     slår græs og hække samt lægger forårsløg og andre blomstrende planter.   
    3.Legepladsen mellem Lupinvej og Bellisvænget: 

slår græs og hække. Rydder for ukrudt ved legeredskaber. Fører tilsyn med  
sandkassen og legeredskaber; udskifter eller vedligeholder diverse løbehjul og cykler. 

   
Tidligere blev græsrabatter langs nogle vejstrækninger vedligeholdt.  

Det er ikke længere muligt at nå! 
 

                                                            Vi har brug for , 
at der melder sig 3-4 MKèr  til nogle få timer om måneden; indsatsen udføres i 

almindelighed fra april til og med oktober. Du får selv mulighed for at planlægge den 
opgave, du har valgt at udføre. I stedet opnår du gode bekendte, et godt fællesskab/

kammeratskab og gode lokale relationer. 
  

                                                                         Interesseret ???? 
Så kontakt formanden for pedelordningen Jens Bartholin, mobil 20687067, helst 16-18.30. 

Han svarer på alle spørgsmål om dit medlemskab- evt. ved besøg.  
Mail: jensbartholin2@gmail.com.    

Sæsonen starter 

5. september 2023 

NYE SPILLERE 

EFTERLYSES 

Information 

og 

Tilmelding 

Henrik Skinbjerg 

Tlf. 30 92 05 88 
skinbjerg69@gmail.com 

mailto:jensbartholin2@gmail.com
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FÆLLESSANG  I   BORGERHUSET 
Med Lisbeth Nielsen ved klaveret og som fortæller 

hygger  vi  os med  sang, musik, kaffe og en masse snak. 

ANDEN ONSDAG I MÅNEDEN KL. 19.30 
I  2023  mødes vi  

13. september, 11. oktober, 8.november  og 13. december 

Tag selv brød med til kaffen. 

Aftenen er uforpligtende, vi synger, drikker kaffe og har det hyggeligt sammen. 
 

Ingen krav om sangstemme, alle kan være  med, også  bare  på en lytter ! 

så er det igen blevet tid til 

Og så er det billigt …. Kaffe  kr. 20,- 

    Alle er velkomne. 

 Vil du vide mere, så kontakt  Ivan tlf. 23 47 37 43 

Hvem kan 
være sur  
og synge 

   samtidig ? 

Vi er ikke 
 et sangkor…. 

vi ka' bare 
 li' at synge ! 

Tilmelding  til Connie tlf. 40 30 35 52 senest 25. oktober 

Beløb bedes indbetalt på konto i Totalbanken  6880  1100477 

Fællesspisning 

MENU  
 

MØRBRADGRYDE 
med kartofler og salat 

 

Frugtsalat med flødeskum 
 

Kaffe med småkager 

i 

BORGERHUSET 
FREDAG 3. NOVEMBER  KL. 18.30 

Øl, vand, vin  

købes til  

rimelige  

priser 

Pris pr. pers.   
Kr. 150,- 

Børn  
(under konfir- 
mations alder)  

½ pris 

http://www.google.dk/url?sa=i&rct=j&q=&esrc=s&source=images&cd=&cad=rja&uact=8&ved=0ahUKEwjIx773z_nSAhUEFywKHXG6BZkQjRwIBw&url=http%3A%2F%2Fwww.havdur.net%2F&bvm=bv.150729734,d.bGg&psig=AFQjCNFMchq08zsfdZ491G6WiMt4KSjZXw&ust=1490804765890976
http://www.google.dk/url?sa=i&rct=j&q=&esrc=s&source=images&cd=&cad=rja&uact=8&ved=0ahUKEwjIx773z_nSAhUEFywKHXG6BZkQjRwIBw&url=http%3A%2F%2Fwww.havdur.net%2F&bvm=bv.150729734,d.bGg&psig=AFQjCNFMchq08zsfdZ491G6WiMt4KSjZXw&ust=1490804765890976
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RØRUP LOKALRÅD  ORIENTERER 
Status på udvikling i vores sogn og omegn.  
Så kom der endelig gang i FTZ. Der er firmaet Base , 
der står for byggeriet og p.t flyttes der rigtig meget  
jord  for  at  kunne  etablere  bygningerne  korrekt,  
ifølge de termer der er udstukket af Lokalplanen.  

I referat fra Byrådsmødet i april kan man finde 
billeder, så man kan se hvordan det kommer til 
at se ud, når det er færdigt. Det er et stort og 
meget spændende projekt, der her er gang i. 
Det er oplyst at man er i gang med at etablere 
vandforsyning fra Rørup vandværk. 
Vi venter i spænding på at man påbegynder 
etablering af Lysregulering ved Gl. Hovedvej/ 
Gelstedvej – Skolevej. Vi må forvente en del 

gener i den forbindelse, men det bliver så godt. 
Med hensyn til Industrivej er vi nok ikke helt enige om hvordan 
lastvognstrafikken her skal integreres i den nuværende vej. Formanden 
for Røst påtænker et møde mellem Røst og Vej&Trafik. 
I løbet af efteråret vil et andet stort projekt, blive behandlet politisk, 
nemlig Rema 1000 og de planer de har for området ved rundkørslen, på 
begge sider af Bogensevej. Stephan Sørensen fra Rema Etablering 
oplyser at de er rigtig godt i gang med forslag til lokalplan, det forventer 
vi os meget af.   
Hold øje med dagsorden fra Miljø, Teknik & planudvalget. 
På den anden side, ved pendlerpladsen og ned ad Industrivej, arbejder 
Stender entreprise videre med deres planer om diverse restaurant, 
toilet og ladestation også til lastvogne, det er dog muligt at en ekstra 
matrikel bliver en del af det, men det kan ikke oplyses 100 % endnu. 
Allan Egeris Arentsen oplyser at de arbejder seriøst med sagen. 
Fyns Sommerland oplyser at de også har store planer, det er til politisk 
behandling pt. om de kan arbejde videre med deres planer, det håber vi. 
Det er så spændende, alt det de påtænker at lave. Der er også 
arbejdspladser i spil her.  Det er vigtigt at vi hilser alle disse projekter 
velkommen til vores område. 
En sidste ting for området er Skoletrekanten. Måske kommer der et 
gennembrud på den front. Det er vores ønske og håb, men der kan ikke 
siges noget om det endnu. Så længe der pågår forhandlinger om køb af 
denne, er der lukket for oplysninger. 
Vi har holdt en dejlig lang sommerferie, det håber vi også at I har haft. 

             Vi holder vores næste møde i Kælderen i Borgerhuset  
                   Tirsdag den 5.9 kl. 19.00   Alle er velkomne. 
 

                                                                                 Inge Bünning 


